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Z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie odbytej w dníu Zf grudnia 2OO roku

w sali wielofurücyjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie.

A d .  1 .

Przer¡odnicz4ca Rady Hiejskiej - Teresa Szwach, o godzinie

91O otwarla obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Obrady rozpoczqto i kontynuor/ano przy obecno3ci 27 radnych na stan 28 ranych,

co stanowi X>,43 f; og6lu Rady.

Przewodnicz4ca str¡ierdzila quorum prar,omocne do podejnnwania uchwal.

Przewcdniczqca Rady l"liejskie.j povÍtala przybylych na ses;q:

Pcsla na Sejm RP - l4ircslawa Pawlaka, Radnegc Sejmiku Sanorzqdotrego

lio;ewództwa Swiq*"okrzyskiegc - ALfreda Bialego, Starostq JEdnzejowskiego -
'I'adeusza S'*ierczyñsxieqo, przedstawici.eli partii i stronnictw politycznych,

soltysów i przewodrriczqcych rad soteckich, przedstawicieli prasy; powitata

r'ównie2: Racinych, Eurmist.rza Henryka Vrichalxiewícza, Zastqpcq Eurmistrza - In'aldennr

iCoáriiaka, KienowniKów ;ecinostek organizacy;nych griny oraz wszystkich przybylych

rra dzisie;sze obrady.

Przewodniczqca Rady, na sei<retarza obrad zqlosila kandydaturq radne;

Ulzbiety wiÉniewsxie-i; radna HiÉniewska wyraziia zgodq.

Sexrelarzem cbrad irybrano jednogloÉnie racinq Elzbietq tJi6niewsrq.

4 a . 2 .

Ida sesjl w ciriiu JO iistopada 2ffi roku nieobecni byli: nadrn Arura

SzJ.gx, radna El2bieta tvi6niewska i radny Andrzej Sluzalec; rrieobecno5ci z.ostaly

usprat*iedL iwione.

A ^ 7

Burnistrz Henryk Michatkiewicz v¡nosi o wprowadzenie dc pcrzqdku

obrad punktów:

9 A. Uchv¡ala w sprawie ioniesj.enia przez Gminq Jqdrzejów 1210 udzia]ór.¡ do

Przedsiqbiorstwa PrcCut<cyjno Fhndlovo Uslugowego Euroubo;nia w Jqdrzejowie

Spóft<a z o.o. i pokryciu ich wkladern niepieniq2nyrn w postaci prawa,,¡lasnoéci

nieruchomo6ci oznaczone; r.i rejestrach ewldencji gruntór¡ obr. @ miasta Jqdrze;owa

jako dzialki l{r I'ir BB, 91.

9 B. Uchi¡ala w spra'^'ie zbycia l0 udziatów Gminy Jqdrzejóv w PPFIU Euroubojnia

w Jqdrzejowie Spótce z o.o. , stanowiqcych wlasno6ó Gminy Jgdrzejów.

20 A. Uchwala w sprawie zmiany uchnaly Nr XX/149/% Aaay Miejskiej w Jgdrzejowie

z dnia 29 kwietnia 1V#r w sprawie wprowadzenia oplaty administracyjnej

2a czlnfio6ci urzqdowe.
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lüastqpnie przystq¡riono do gtosovania vniosku hr¡uistrza Henryka

Michalkiewicza w sprawie wprowadzenia do porzqdku obrad purktów: 9 A, 9 B, 20 A.

hb/niki glosowania nyglqdaty nastqpu.jqco :

z a - 2 4

przeciw - 1

wstrzymalo siq - 2

hlniosei< Blrmistrza Flenryka Hichalkiewicza zostat przyiqty.

Radna E}2bieta tJi6niewska w imieniu Komisji Rewizyjnej nnosi o skreélenie

z porz4dlu obrad punktu B f'Inforn¡acja o pracy Komisji Revizyjnej" i umieszczenie

go w porzqdku obrad sesji w styczniu 20O1 roKu, a w to miejsce wpronadzenie

purxtu: 'tProtokól z xontrol i Zrc,Z w Jqdrzejowie przeprowadzonej przez Komisjq

tiewizyjnq".

l.lastqpnie przystq¡riorro do gtosowania .¿niosku radne.i t/i6niewskie.i;

wniose< przy;qto jednoglo6nie.

Przystqpiono do glosowania nad przy.iqciem porzqcxu obrad z autopoprar¡xam,
'"1'riixi giosowanie wyglqdaty nastqpu.iqco:

przeciw - 1

";strzynnio 
siq - 0

Porzqdek zostal przyjqty:

1. Ctwarcie ses;i, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarz.a obrad.

2. Uspiawiedl iwienie niecbecnc6ci radnych r:a sesj i  w dniu 10 l istopada 2COO roKu.
',. 'Przy 

¡Eci e porzqdxu ;brai .

4.  Przy-qcie pr;cokoiu z poprzednie; ses¡ i .

t. I¡rlyl-ileiac.le i u;ine rrni;ski radnych.

). lriforr:acja c pracy Zarzqou liie;lsxiegc n:iEiz'y ses;ani.
'i. irr-forinac;a o realizac;i uchr¡ai prodjgtych na poprzednie; ses;1.

6. Przedstawienie protcroiu .: kcritroli ZWZ w Jqdnze.lowie przept'owadzonej

pi'zez Komisjq itewizy.iriq.

> Á. Uchv;ala rr sprawie r¡niesierria przez Gr:rinq jqdnzejó-- 121a udziatór'¡ do

DrzaÁ<iol-.ir,n5l¡¡a Produncyjno Fhndlowo Uslugowego Euroubo.inia w Jgdrze;cwie

SFniKa z o.c. i pokryciu ich wxladen niepienlqinp u pcstaci pra¡r¡a r¿lasnc6ci

nieruchcnoáci oznaczonej w re;estrach ewidenc.ii gruntów obr. 09 miasta

Jqdrze;cvr3 ._-aK,r c iz iaik i  Nr ! i r -  88, 9i .
: ;  B. Ui:hwala w spi 'awie zblz6i¿ jCO udzjatóv, 'Cr: iny Jqdrzr. 'óu l ¡  PPHU Suroubojnia

w jqCrze.;owie Spólce z o.c. , stariowiacych wlasno6 Gminy ,lqdrze;ór*.
'iC. Uchr^'ala w spiawie pi'zystEpienia do sporzqdzenia mie;scowego planu zagospodarowa

przestrzetrtego na obszarze miasta Jqdrzejów - tererru zlokalizowanego przy

ul . PrzenysioweJ (czq6ó obszaru dawnej bazy LFIS).

¿a
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11. Uchwala w sprawíe przeznaczenia do sprzedúy ut drodze przetargu nieruchomoÉci

komur,alnej o pow. 0.2224 ha, poto2onej przy ul. Reymonta.

12. IJchvala w spravie przeznaczenia do sprzeda2y vt drodze przetargu nieruchomo6ci

komunaLnej o pow. 0.1169 ha, polo2onej przy ul. Slowiañskiej.

11. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na dokonanie notarialnej zamiany dziatek

polo2onych we wsi [,asków.

14. Uchwaia w sprawie rrysoko6ci optat za korzystanie z Plywalni ttliejskiej

w Jqdrzejonie.

15. Uchr¿aia w sprauie znian w bucizecie miasta i gniny na 2OOO rox.

1¡. Uchwata w spi'awie ustano,*ienia hlpotexi umouj'iej na nieruchomc6ó gniny,

zaoezpieczaj4c wierzytelno6ó BPH s.a. w Krakouie, oddzial  w Jqdrze;owie,

'* xwocie 50O0ffi,OO zl.

17. l jctrwaia,;  eprawie ustalenia'*ysckcSci p.rdaiku oc] nieruchomc6ci r la 2@1 roi{ .

13. Uch*-ala w sprawie c'bni2-cnla ceriy skupu Zyt-¿ orzy;mcwanej jako r¡cdslawa

:cliczer.ia pciaix- rclncr-,'c, r,a cbszarze niasta i ¿';niny Jqdrz.e.iów.

<, i .  Uchwala w sprauie u:; talerr ia,*ysci<oÉci stawex pcdatku c<i posiadania. lsów,

oxreÉlenia ¿ermj-nów piai.l"ic6ci oraz jegc pcbcru w 2OC1 roku.

20. Ucirwaia w sprauie uslaler.ia 'wyscxoÉcj s'ra'*i¡; pcdaixu od 6rcixów Lra:'tspcrtcwych

r,a 2-t1 rox.

2A A. Uchwata vr sprawie zmiany ucnwaiy I.¡r ).},i ' i 49i':i- i lady F.iejsxie,: w Jgdrz-e¡:'wie

z J¡ i ia 2l  á ' t t le+ur ' tz i>{ j t¿ r 'úKLl 'd sprawie kprcv, 'aczer-.¡ ja cc}aty adr. t : t ist i -acy. i : .e ' . '

. - , . . - . .  - á ^ i¿a :r ' .yr \r ,oscl  ui-z iook,J.

zi  . , lbpc'u; ieclzi  : :a - i : : te i-pelac¡e.

22. Spraw'¡ r62:e.

¿ : .  Lz l : \ r i ' : i gc ie  cbra : .

Aci. 4 .

l '{ie zgloszcrto ubiag cc protcKct', z o:pi'zecnie; ses;i u z';iqzru Z CZY:it

zost¿i prz.y¡gty.

^ ¡ l

Prze'¡odniczqca RaCy l.iie.,srie; - le:esa Szwach z-apytala ktc ',iyraz:l

zgodq firnie Ekom :¡a podpisywarrie iimól¡ dciyczqcych 'rrywozu Énieci na 'rry-s¡pisxc

w Pctoru l,'aipn. Przer¿odniczqca uva2z., ze;ezeli i.ysypiskc ¡'Pctcxu lr,alyn na byó

wysypisxiem ponadgrninitlmi, to ir¡¡:e gniny pcwir-,ny partycypowaó w kcsztach uLrzynania

tego wysypiska.

Soltys wsi L¿skór¡ - Pan Adam CraC prosi o ciostarczanie soltyson

inateriaiów na ses;q poniewa2 czasen sq ourawiarle sprawy ciotyczqce dane; wsi.,

u zuiryxu z czym soltysi chcieliby sig blr2e3 ze sprauq zapoznaó.
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Ad. 6.

Nie zgloszono uuag do pracy Z.arz4du tliejskiego nrigdzy sesjami.

Burmistrz Henryk Flichalkiewicz poinformowa], 2e na ostatnim posiedzeniu

Z,arz4d ttiejski rozpatryr+at gpinie konisji i podjqf decyzjg o rrprovadzeniu

nastqpujqcych autopoprawek do projektór¡ uchr¡al:

1. 1,1 uchr¡ale w sprawie ustalenia vysokoÉci stawek podatku od Érodków transportowych

na 2@1 roi{, w $ t punt<t 5 dopisaó "dla nieprowadzqcych dziatalno6ci

gospodanczej".

2. l{ uchwale w sprawie wysokoSci oplat za korzystanie z PlywalnÍ f4iejskie;

r* Jqdrze;owie w $ 1 punkt 1 podpunkt 1, zraienió 1 ,J zl na 1 ,OO zt oraz

dopisaó punxt 2 " Upowaznia siq Zarzqd l.iie;ski do zwalnianta z optat w ir-ucnych

sytuac;ach lcsowych".

l. 1l uch-*ale u' sprawie ustalenia wysoko6ci podatku od nieruchomoÉci na 2ür1 rok

H $ 1 purrxt 5 dcpisaó ocGpur,xt b "i'urociqgóu i przewcrió* sieci rozdzietczei

craz buiovli siu2qc_ych do dprowadz.alla i oczysz.czanla éciekó'' - Cr=; V.

w  $  1  L ru : .KL  - '  i  j L : ra  d  w  n , i e . , sce  j , ' . 1  z i  wp isaó  2 , , - . 1  z i .

A ¡  - 1

l l j-- zgioszilr:c u'$iaq cio irrÍcrr'acj: o realizac¡i uchwa] ocd;qtych ria

¡nprzedrri e- scs;i .

A d .  B .

Przewocni czaca Kcmis;i Rewizy.-rneJ - El2bieta hiéniewsKa cccz-y+'ala

plctoi<ói r<cmis;i z k¡r',Lroli przeprou'adzone¡ przez Kcnis¡tq Rewizyj;;q x Z'il2

w Jqdrze.=cwie, xtói-y stancr¡ i  zaiqczntx cic ni :r ie jszegc prci .^ciu.

Do w/w prcLoxoru nie zEicsZono ui{?:1.

A d .  > .

Sexrecar-z cbrai - ilzbie¡a wiSl¡ier¡ska cciczy+.ara wniosxi rcniis;; dci-yc:a:

zmiar: 'v/ proJertcie uch"¡aiy w sprawie przy¡ecia planu precy Raciy t4ie;sxie". :,a 2irt1 r

gt czft;t ¡:rzystq¡;iorro cio gicsor¡arria f-iad pcrszczegó1r:yr::i wniosKami:

Wniosek w sprawie u;qcia w pianie pracy RaCl¿ l . i ie jskie; w nr jesiacu

styczniu uchuai.enie bud2etu rniasia i gminy na 2OO''i rcs:

z-a - 22

pi-zeciw - i

wsLrzyn'alo sig - 0

lfniosex zostal przy.;q*'y.

ldnioser Komisji Zdrowia i @ieki Spolecznej w sprawie przeniesienia

infornac;i o aktuai.ne; sytuacji w stu2bie zdror¡ia na terenie miasta i 6piny

z rniesiqca nraja na miesiqc pa2dziernik:

h'niosek przyjqto jednogtc6nie.
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Hniosek Komisji Promocji i Rozvoju Gospodarczego rr sprawie ujqcia

w planie pracy Rady Miejskiej sprawozdania z dzialalnoÉci Z-arz4du e-rdynków

Mieszl<alnych w miesiqcu unrcu:

llniosek przyjqto jednogto6nie.

ilniosek Kunisji Rozwoju ifsi i Gos@arui Rolnej w sprawie przeniesienia

omawiania sytuacji w rolnictvie na terenie miasta i gminy z rniesiqca marca na

nriesiqc pa2dziernik:

llniosek przyjqto jednoglo6nie.
'rfniosek Komis;i Rewizy;nej w sprawie wprovadzenia do planu pracy

Rady l.iiejsKiej w miesiqcu staczniu punktu I'Inforr¡acja c pracy Konís;i r:.wiz-v¡ne;":

irnj ose¡¡. przyjEic ;edr-rcglcér;i e.

Rada t{iejska w Jqdrzejouie porziqta uchralq Nr XXVII/247/m

w sprawie przyjqcia planu pracy Rady l'liejskiej ra ñ1 rok nastqpuiqcq ilo6ciq

glosów:

z.a - 24

przeciw - i

wstrzymalo siq - O

/Uchrata Nr XXVII/247/2C.fJ y zalqczeniu do protokolu/.

Aci. 9 A.

Radrn Urszula Piasecxa '¡ irnieniu Konisji &id2etu, Gospcdarki i i'iienia

powiedziala, 2e komisja nie .iest przeciwxo Euroubojni i chce aby byla ona na

terenie gtiny Jqdrzejów, aie naleZy zast¡nosió siq czy pcz"Kazanie dzialki aportem

bgizie dobrym roztiqz.artiern d1a grniny; gdyby spólce co6 nie wys2lo gnrina traci tq

dzi,air+q. hr prowizorium budzetowym ta cizialka figuruje jako doch6d. fb2e lepszym

rozuiqzantiem bytoby prz.ekazar,íe dzialki w cizieriavq ?

itadna Piasecka vva?a,, 2e nale|y sig nad tym zastanowió w zviqzku z czry stawia

wniosek o przeniesienie dyskusji nad tE sprawq rla styczeñ.

&¡rnistrz Henryr Michalkieyicz vuaia, 2e 'l.arzqd Miejsxi i Rada l'liejska

powinny traktowaó L\roubo"jniq jako punkt honoru. Co przyniesie ta inwestycja

zoúczymy w przysz\o6ci. lt'eraz trzeba przestaó cozntaviaé a zacz4é dziataó;

slowa wpronadzió, v czyn. Trzeba wraZ:ré. aby nie przeholowaé z rozmovami, b rolnicy

te2 nejq do3ó czei<ania. Im wcze6niej acznieury dziataó tym lepiej-

Niastqpnie przyst4riono do gtosovania nad wnioskiem Radnej Piaseckiej

w sprawie przerriesienia ciyskusji nad tq sprawq na styczeí Zffl1t.

Wniki glosowania wyglqdaly nastgpujqco:

przeciw 16

wstrz¡rrnlo siq - 2

tCniosek nie zostal przYjqtY.
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Rada l{iejska v Jqdrzejowie ponziq}a uchwalq Nr XXVII/Z 8,/M

w sprawie nniesienia prrez ftninq Jqdrzejów 1210 vdzialóv do Przedsigbiorstra

Produkcyjno lbndlono Uslugouego Euroubojnia w Jqdrzejowie SÑtka z o.o.

i pokryciu ich vklader¡ niepieniqinym ut postaci pra$a wlasno6ci nieruchm6ci

o?rracrcnej u rejestrach eviderrcji gruntów obr. 09 miasta Jqdrzejowa jako dzialki

Nr Nr S, 91, nast4pujqcq if o6ciq glosów:

za, 18

przeciv - 5

wstrzymalo siq 3

/Uchwala Nr XXYII/2A9/M v zalqc-.eniu do protokolu/.

Ad.  g  B.

Rada I'liejska w Jqdrzejowie powziqta Uchwalq Nr XXVII/249/2W

w sprawie zbycía JOO udzialór.r Gniny Jqdrze;ów w PPHU &:roubojnia w Jqdrzejowie

Spólce z o.o., stanowiqcych wtasnoSó Giliny Jqdrzejów, nastqpujqcq ifoÉciq

glosów:

przeciw - C

wstrzynalo sig - 5

/Uchwala Nr )üVII/249/N w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  10 .

Rada l'liejska w Jqdrzejowie pcrrziqla Uchwalq Nr XXVII/7T/ZW

w sprawie przystq¡:ienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego na obszarze miasta Jqdrzejów - terenu zlokalizowanego przy

ul. Przemyslor*ej (czgÉé, obszaru dawnej bazy LllS), nastgpujqcq ilo6ciq glosów:

przeciw - O

wstrzymalo siq - 5

/uchrata Nr XXVII/7T/M v zalqczeniu do protokotu/.

Ad .  11 .

Rada I'tiejska w Jqdrzejowie jednoglo6nie powziqla Llchwatq Nr KffII/251/Xf,

w sprawie przerraczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomo6ci komrnalnej

o pow. 0.22?4 ha, polo2onej przy ul. Reyrnonta.

/tJchwala Nr XXVII/TY/m v zalqczeniu do protokolu/.
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Ad. 12.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogto6nie porrzigla Uchwalq Nr )OffIl/z5z/rc,

w sprawie przertaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu nieruchomo6ci kmunralnej

o pold. 0.1169 t:a, poloáonej przy ul. Stowiañskiej.

/Uchr¡ala Nr RVII/z1Z/ffi w zakqczeniu do protokolu/.

Ad .  13 .

Rada ttiejska w Jqdrzejowie powziqla Llchr,ralg Nr .XIVII/251/2W

w spravie wyra2enia zgúy na dokonanie notarialnej zamiany dziatek polozonych

we wsi Laskóv, rnstgpujqcq ilo6ciq gtosów:

z a - 2 4

przeciw - O

wstrzyrnalo siq - 3

/Uchwala Nr fiVII/251/2An u zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczryca Rady Hiejskiej - Teresa Szrach, o godzinie 1Om oglosila przerwe,

któ¡'a trwala cio gociziny lúo.

lJastgpnie przewodnicz4ca udzielila glosu Panu teszkovi Papajor¿i - Zastqpcy

Dyrei<tora hydziaiu Ochrony Srodorsislca i Rolnictwa, Swiqtkrzyskiego Urzqdu

htojewódzkiego a tak2e PrzewcdniczEcenu Rady l,ladzorczej Przedsiqbiorstwa Produkcy;r,c

Fla¡idlo,¡o Ustugowego Euroubojnia Spóika z o.o.

Pan l¿szex Papq; poiformcwal, 2e urodzit siq w Jgdrzejowie, v mtíqzxu

z czWt cieszy si.q, 2e inr,restycja realizor¡ana bgdzie na terenie Jqdrzejova.

Podziqkowai radnyn za podjqcie uchwaly, poniewa2 uwa2a, ze lokalizacSa w Jedrze;or+i
jest rn;lepszq z no1Tiwych. Porriat jgirzejor¿ski jest zeglqbiem 6wiñskim, jest

tu duzo prociucentóu, dobry dojazd, itd.

Zadanie nasze nie bqcizie lat'¡e; w sprawq Suroubo.ini zaanqa2owale,test kilkana5ct'e

sanirzqdów: wieie z nlch t+ykupiio ai<cje, r¿iele czeka na lol<alizacjq, niektóre sa

zairiteresowane prz.e¡qciem. Liczyny na to, 2e wiele Érodxóu bqdzie p:zyskiwane

od sa¡norzqdów oraz, ze oicoia rñ f ÉroCkór* otrzyngny z f'undusz,u SApARD.

Poparcie Urzgdu Marszatkol¿sKiego i samorzqdu wojewódzkiego u¡no21iwÍ zdobycie

6rodków przedakcesyjnych. Dzisiejsza decyzja Rady Miejskiej u Jqdrzejovie

przybliia do celu, za co serdecznie Fañstwu dziqku.lq.

Itla zakoñczenie Pan Leszek Papaj 2lolyl zyczenia ÉwiQteczno nonorocz,ne.
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Ad .  14 .

Radna f'laria Kwapiszewska wnosi o :

1. SkreSlenie w $ l punkt 1 slóv: 'rz terenu miasta i gminy Jgdrzejóu",

2. Skre6lenie punktu 2 w $ 1 i wprowadzenie w to miejsce zapisu: rfzr¿olnienie

z oplat z.a koczystanie z basenu, dzieci z pañstwonych i rodzinnych domów dzieckart.

Kieroh¡nik Plpralni l.liejskiej - Pan leszek Kapcia poinforrnwal, 2e

dzi6 dowiedzial siq o obniZeniu przez 7.arz4d ltliejski kwoty 1,J zl do 1,O zl.

Kj.eror¿nik uva2a, 2e odplatno6ó v Jgdrzejonie jest bardzo nnla. We wrzeéniu

i p2dzierniku zainteresorranie byto du2e, ale w listopadzie i grudniu spadlo

do 5O f. Odplatno6ó I ,5 zl rr¡zutolilaby anniejszyó deficyt. Kieror¡nik prosi

o zastanovienie siq i przeglosowanie kvoty 1,5 zl; je2el b€dzie obni2orn do 1,O zl

bqdzie to outaczalo okolo 15 % doc,hodu nuriej. lúa dzieñ dzisiejszy nie rna

mo2liwo6ci ozyskiwania Érodkíy z iwrych áródet.

Radny Ryszard Pacanowski porriedzial, 2e jako praktyk - nauczyciel

UF wie, 2e 45 minut to nie jest czysty czas przebywarria w wodzie. Po odliczeniu

czasu potrzebnego na doj6cie i przygotowanie, re pnzebywanie w wodzie zosta.-ie

okoio n - iO ninut. Przy uchwalaniu odplatno6ci w wysoko6ci A,7O zl mieli6my

6wiadomo6ó, 2e plyvtalnia nie zarobi na siebie i musi byó dolowana.

Radny wnosi o utrzyrnanie stawek w dotychczasowe; wysoko6ci dla uczniów szkót

podstawowych i gimazjów do koñca roku szkolnego.

Radny Kazinierz l{ichalski uvd2B,, 2e inforsacje przedstawione pczez

kierorsnika plywalni sq niepetne. O,5O zt clZnicy to dla ucznia niedu2o, a ogóinie

daje to duZe pieniqdze. Radny wnloskuje o zwiqkszenie kvoty 1,O d do 1 ,5 ?).

Nastqpnie przystq¡:iono do glosowania wniosków:

Pierwszy wnioser radnej Kwapiszer-skiej :

przeciw - 19

wstrzFnalo siq - 1

trlniosek nie zostai przy;qty.

Drugi wniosek radnej Kwapiszevskiej:

przeciw - 14

wstrzyrnalo siq - 1

l/niosek nie zostal przyjqby.

Llniosek radnego Pacanowskiego:

przeciw - 19

wstrz¡rnalo siq - 2

Uniosek nie zostal przyjqty.



thiosek radnego lilicha]skiego:
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tfuiosek nie zostat przyjqty.

tliceprzevodnicqcy Rady - Tadeusz Sopel zwrócit uuage rn falcb, 2e

jeZeli uehwaia zostanie przyjqta n tej postaci w jakiej jest to zostarq pminiqte

grupy zorganizowane w zuiqTku z czyn wnosi o dopisanie w $ 1 punkt 1 stów
Itw grupach zorganizowanychtr.

l{niosek zostal @dany @ g}osowanie:

l/niosek zostal przyjqty.

Rada tiiejsica w Jqdrzejorvie porziqla Uchr¡alq Nr llffIl/254/m

w sprawie wysoko6ci oplat za korzystanie z Plyralni }liejskiej v Jqdrzejowie

nastqpqjqcq ilo6ciq gtosóu:

ZA

przeciw

wstrzymalo siq

/Uchwala tlr XXVII/75A(M v

Ad .  15 .

skarirr:ik Gniny - Pani !6rirena ciepluch wyjaÉnila na czw polegajq

zrniany w projekcie uchwaly n spravie zmian w bud2ecie, który radni otrzyn'nli
przed sesjq. Chodzi o zvíqkszenie dochodów z tytutu wptat za relioracjq wsi
CLrva6cice i kanalizacjq nsi Skronióu, oraz zwiqkszenj.e wydatków o zaplatq za
dokumentacjg i zaplatq faktur za melioracjg.

Rada F,tiejska w Jqdrzejouie powziqla l.l,chwatq Nr )CffII/ 2Wm

w sprawie ztnian w budZecie niasta i gminy na 2OOO rok nastqpujqcq iloÉciq
glosów:

z2

przeciw

wstrz¡nnalo sig

/uc¡¡wata Nr XXVII/256/M y

^ a- ¿ o

- o
- 1

zalqczeniu do protokolu/.
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Ad.  16.

Rada liíiejska w Jgdrzejowie powziqta Uchwatq Nr XXVII/257 /2W

w sprawie ustanovienia hipoteki uunownej na nieruchomo6ó gminy, z.abezpiec:zqjqc

wierzytelnoÉó BPH S.A. r¡ Krakowie, oddzial w Jqdrzejowie w kwocie 5OO OOO,0O zl

nastqpujqcq ilo6ciq glosów:

przeciv - C

wstrzymalo siq - C

/Uchr,ata I'lr XXVII/2t7/m w zalqczeniu do protokolu,/.

Ad .  17 .

Rada liiejska w Jgdrzejowie pcwziqla uchwatq ilr ),XYII/25?/?Cf-n

(z autopoprawxami zgloszonymi pezez Burmistrza w punkcie 5)

w sprawie ustalenia wysoxo6ci pocatr<u cd njeruchcmc6ci na ?-AJi ror< nasiqpu;acq

i j ,o6ciq glosów:

z.a - 21

przeciw - 1

--slrzynaio siq - ,

/Uchviara tJr XXVIIi2SB/2W v¿ zaiczeniu oc prctcxolu/.

¡ l U .  I  L / .

Racia i'iie.-sKa 'y Jgirzejowie jednoglo6nie pcwziqia Uchvalq tir IJVII¡--259/ñ

v sp¡'awie ocni2enia ceny skupu zyLa orzyjmowane; jakc podstawa obiiczenia poCatku

rolnegc na obszarze rniasta i g"miny Jqdrze;ów.

/Uchwata tir X7.VII/259/2M w zalqczeniu do protoxclu/.

A.d.  19.

Przewodnicza.cy PPS - Pan Stanislaw Caiczewski zapytal JaK w f w ubieglyr::

ro'<u wyglqdaia ÉciagalnoÉó podatku cd posiada¡ria psów; nadmienil,2e i.nne Rady

rezygnujq z pobierania tego podatxu.

Skarbnik Guiny - Pani Bo2ern Ciepluch r*y.ia6nila, 2e na 2OOO rok

wplyry z tytuiu tego podatku zaplanowane byly na 9OOO zl a wykonanie wynosito

TOOO zi. lüalezy rnd¡nienió, 2e uchwala ta ví4!e siq z wylapywaniem bezdorn'¡ych psów,

oplatani za schronisko, usypianieal.

Rada l4iejska r¡ Jqdrzejovie jednoglo6nie porziqla tLchwalq Nr XX[III/W/M:

w spravie w sprawie ustalenia r4rsoko6ci star¿ek @atku od posiadania psóu,

okre6lenia terminów ptatno6ci oraz jego poboru v 2@1 roku.

/Llchwaia Nr )O(VII/ Ñm v zalTczeniu do protokotu,/.

¿U
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Ad. 20.

hliceprzewodniczqcy Rady l,tiejskiej - tadeusz Sopel, w imieniu Kornisji

hrd2etu, Gospodarki i l,fienia, wnioskuje o wytqczenie punktu 5 $ 1, aby nie robié

precedensu.

Przystq¡:iono do glosorania wniosku Pana Sopla:

pnzeciw - 14

wstrzymalo sÍq * 3

l¡niosek nie zostal przyjqty.

Rada l*LiejsKa w Jgdrzejowie porrziqla Uchwalg Nr XXVIU%1/M w sprawie

ustalenia *yscko6ci stawek podatKu od 6rodkós transportowych na 261 rok

rnstqpujqcq ilo6ciq glosów:

z a - 1 7

przeciw - 6

wstrzyinalo siq - 3

/Uchwaia I.h' X),VII/7r:1/2fff., v zalqcze¡-riu do protokotu/.

Ad.  20 A.

Racica Frawny Urzqdu l"iiejskiego - Par,i Danta i{ivicrska vyjaÉnita,

2e do tej pcrry Urzqd },tiejsxi miai prawo pcbieraó optaty, proniewa2 bylc rozoorz-qdze:;

Cd stycznia 2OO1 roku tc rozporzqdzenie nie obowiqzuJe. Jeszcze przez ;eden rck

gnnina mcze rejestrowaó dziatalno6ó gcspodarczq; d 2CO2 roi<u bqdq to robió

sqdy. Poniewa2 nejestracja dzialaLno6ci gospodarczej jest zacianiern zlecon¡rn,

byó, nole h¿ojewocia uchyli tq uchrtaiq- Jeéli tak siq stanie - Lo Lrudno, ale trzeba

spróbowaó.

Radna Eva Ptasznix uwa2a, 2e jest to uchr¡ala, xtóra godzi w nasza miasto:

pyta czy oplaty r+noszone Co te; pory znaczxani zcsta¡q; Bunnist.rz odpoxiada ze

nie. llimc to RaCna podtrzymuje swo;e st.anowisko, pcni.ewa2 do tej pory byio

to Jü,CO z) a teraz rn byó rorC,OO zl

Pa,ni Danuta Kir¿iorska informuje, 2e górnq granicq kwoty .iakq gnina

moze pobieraó z tego tytulu ;est 175,ú zl.

Burnistrz Henryr l{ichatkie,¡icz '"yjaÉnil, 2-e ¡rie zastcsowano nai¡et

pololry rúozliweJ optaty, minc ze np. l,fu'e'Wtoszczowie uchwalcno 1'15,ffi zt.
'i-rzeba siq zabezpieczyó, bo ktoÉ na górze zaporu:ial ure¿3rlovaó tej sprawj-

i nie mo2na bytoby pobieraó nic.

Radny Ryszard Pac¿nowski zwraca uwagg na fakt, 2e tylko przez rok

gmina bgdzie mogta @reperowywaó svó¡ budZet w ten sposób.

Radny nnioshrije o ucht¡alenie kwoty rc,m ú.
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Kierosnik Dariusz Rogo2a poinformowal, 2e z nowym rokiem r¡chodzi

w Zycie ustawa o dzialalno6ci gospodarczej, która zmienia dotychczasowe procedury.

Dotychczas oplata wynosila 15,00 i JO,OO zl.

Z ustawy w5rnika, 2e urcr2t:e. pobieraó rrielokrotnoSci dotychczasonych optat; stqd

konieczno6ó podjgcia uchwaly.

Przedsiqbiorca, który rozryzyna dziataLno6ó urusi rnieó kapitat i te rcO,O d

nie naCwyrq2y jego kapitalu. lJurai,ar,, 2e nikomu nie robimy krzywdy.

Chcq dodaó, 2e J$rzejów ;est przykladem wspólpracy z przúsiqbiorcani.

Od styczrria na mocy ustawy bqdziemy zofuuiryani do wspierania nalych i 6rednich

prze<isiqbioi'cóu. Zostanq opracowane prograny; @zie to du2o dalej idqca poüloc

ni2 obniáenie optaty.

Radna Er'a Ptasznik uwaZa, 2e kieror¿nir i radni reprezentujq r62ny

purrrt wi.dzenia. Radni siyszq niezadovolenie z povodu róznych podwy2ek.

Radna uwa2a, 2e osoba, która chce czymÉ handl.owaó pcwinna mieó i<L¡ temu siworzone

przez gnine ;ex na¡J.epsze warunxi, cilatego radna popiera '¡niosek Pana Pacanowskiegc

o uchio¡alenie xwoty ñrCñ z!.

Rad¡ra Cwa PLasznik pyta czy szkolenia obejmq przedsigbiorstva zatrudniajqce

np. a csoby, czy te2 taxie, lctóre zatrudniajq 20O - 6OC osób.

Kierc'*nix Rogoza wyja6nia, 2e w ustawie ;est okreÉlone xto jest nalyl'l

przedsiqbioncq, xto Srednirn; nr,o2e siq nyli, ale chyba przecisigbiorca zatrudni4jqcy

oo Xf csóo jest przedsiqbiorcq mlyn, a pcwy2ej 50 - Érednin.

Pro.;exi z.ostarie opracowany i przedstaviony roi:is;on.

Llastqpnie przysiqpiono do glosowania ,.{ sprawie przy-iqcia vniosxu

I-3cr ic8o Pacanoiu'sxieg.o :
'/

przeciw -  1a

';str.zyinalo siq - :

i'iniosek nie zostai przy;qty.

Rada tiie;ska '¡ Jg<irze;ovrie po'rziqla Uchwalq f'lr r-t.VII/2i?/ZCCO

w sprawie zniany Uchwaly i{r )*/149|V. AaAy I'iie;skie; w Jqdrzejowie z dnia 29

r-¡ietnia 'i99i rcxu '"; sprau.'ie wprowadzenia cplaiy airninistracyjnej za czynrio6ci

urzqaowe nastqpu;qcq iloéciq gtosów:

przeciw - ')

wstrzyrnlo -sie - 2

/Uchwala i'ir )JVI1/262/ZCÍJ/J, v zal4czeniu do protokclu/.

Ad  21 .

Burmistrz Henryk l'lichatkiewicz odpoviedziai na pytanie Pani Przewodniczqc

2e nikr nie wyraziL zgúy f ir¡nie Lf,<n na podpisywanie r¡nów dotyczqcych w5n*ozu

. U
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6mieci na rrysypisko r¿ Potoku l,falym, bo nikt nie r¡a takich konpetencji.

!'lysypisko jest gmirure. Firma Hrom rna podpisane urr¡orry z innymi grrinami na odbiór

6rnieci /n:.qdz.y innymi z grtirn Imielno/, ale rna równie2 @pisane unowy na

aou¡62 Érieci z cztersna innyrni wysypiskami.

Pracownk starostua trochq namieszal ilyjaGniajqc na sesji Rady Por*iatu, 2e

wyslpisko jest ponadgminne.

Ocrzymalem w tej sprawie pismo wyja6niajqce z firny Hcom.

SprawdziliSmy na wysypist<u czy w ostatnim czasie nie wzrosla i1o6ó 6mieci;

nieprawidtowoSci nie stwierdziliÉmy.

Sprawa wynikia z powodu mylnych inf'ornac¡i na komisjach Rady Poviatu.

kysypisko miaio funxcjonoraó okolo 15 lat; okazalo siq, 2e mo2e funkcjoncwaó

uiacznie dtu2ej.

Radna lraria (wapiszewsi<a zapybata czy realne jest sprawdzenie sKqd

¡nchodzq 6mieci na r"yslpisr<u.

Burrnistrz tlenryx l"iichatxiewicz wy;a6nli, 2e no2na to sprawdzió

pcniewaz w 6mieciach z.'rajdujq siQ rachu¡rki, fartury itp.

Przewocinj czqcy PPS - Stanislaw Galczeuski zapytal czy gminy o6cie;ne

partycypowaly v kosztach budoty'*ysypiska í czy byiy przypadki stwierdzenia

iowozu Snieci z inrrych gnin.
B.¡rnistrz Henryr l.ticiralkie'*icz ocipor¡iedziai, 2e inne gniiny nie

oartyc¡oowaty w xcsztach budowy w ziriqzku z czry;est, to '*_vsypisxo gnirne.

Je2eli stw"ierdziiny, ze i1o6ó É¡ciecl z Lych qnin jest rnala to nasza gnina ncze

.ies'cze na tyrn zarobió.

Przeuociii czq:a Rady - Teresa Szwach odpowledziaia Panu Ada,r¡owi Gracici+i ,
z-e soitysi bea-q nieli 'eyio2ane nateriaiy do wgladu r¡ czasie ses-;i.

^rr ) i

Radny I'rieslaw Suiex w i¡iieniu RS ¡.HS zaprasza na odsioniEcie tablicy

¡-nmiqtkonej dc iilasztoru Zy gruci':la 2OCO roKu na godzing 1?oo.

Radny liarian Góralski u zwiry}an z wyborern rra cziorka T.arzqdu l'lie;sxieeo

s,<lacia rezygnacjQ z pracy w Kcnis;i Zcirowia, Opieki Spolecznej i Ochrony Srodcr.risxa

ciexlaru;e, ze jaxo czlonek Zarzqdu l{iejsxiego bqdzie s}u2yl pomocE.

Przer¡ocini. czqca Raciy - I'eresa Szwach zhiraca ulragg radcy pralJneau-

Pani Danucie KiwiorsKiej v zuiqz'n; z nier¡ta6ci'"ryn zacho'¡aniem-

lti,. 2J.

Ze t"rzglqdu na wyczerpanie porzqdku obrad, Przewcdniczqca Rady o godz-inie
h^

11-" zanrrytca obrady XXVII sesji Rady Ftiejskiej v Jqdrzejor¡ie.

Sekretarz obrad

Elzbieta lri6niewska

Protokolowala .

l.'eresa Borcr*ska

Przewcdni cz4ca Rady Mi e.-lskie.,

l'eresa Szvach


